
Styrelseprotokoll 26 aug 2024 

Mötet öppnades 

Närvarande: Carita Wikström-Zetterström, Elin Johansson, Anna Jaf, Edward Gustafsson, 
Camilla Apoy, Karin Sylvén, Ellinor Persson och Björn Sjölin 

Frånvarande: Tove Svensson 
 
 
 1. Val av sekreterare 

Elin Johansson 
 
2. Val av protokolljusterare 

Björn Sjölin 
 
3. Godkännande av dagordning för mötet 

a, Godkännes av samtliga 

4. Ridskolerapporten (Carita) 

a, Se bifogad ridskolerapport  

 

5. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper 

 
a, Ungdomssektionen  

- Ungdomssektionen har tältövernattning 7/9 

b, Ridskola/utbildning/medarbetare 

- Ridskolan står för delar av ridlärarutbildningen som Lina ska utföra i 
september. Alla eniga om beslutet. 

- Vi var med på Potatisfestivalen och det var väldigt uppskattat, lång kö till 
ponnyridning! 

c, Kommunikation 

- Ridskolan har fått ett foto från en som tidigare bott här, bilden visar hur det 
såg ut förr i tiden, kommunikation kan göra ett inlägg om det samt sättas 
upp på anläggningen. 

e, Anläggning 

-   Traktorn är på reparation, har bytt koppling och ska byta täck under veckan. 
Lånar traktor under tiden.  

-    Solceller, väntar på beslut om ytterligare sponsor, besked kommer i oktober. 
Har fått från Sparbanken. 

f. Tävling 

- P&J på gräsbanan har varit onsdagar under hela sommaren 
- Många tävlingar under hösten är inplanerade! 



g. Trygghetsgruppen 

- Inga nyheter 
h. Bidrag 

- Gunnel och Camilla har hela tiden koll på vilka bidrag ridklubben kan 
söka.  

 
i. Sponsorgruppen 

- Ellinor tar hjälp av att ta fram underlag till sponsorblad som man kan 
skicka med i mail etc. 

- Har fått skyltar för nya sponsorer som ska sättas upp. Edward berättar 
även att det är fler på ingång.  

6. Ekonomi 

a, Ridklubben har fått ett större bidrag av kommunen. 

b, En del sponsorpengar för Mistys kommande föl har kommit in, det är vi 
väldigt glada för!  

c, Ligger bra mot budget men fortsatt ett minusresultat. 

7. Övrigt 

a, Styrelsen ska ha en träff i oktober där vi går igenom budget och mål.   

b, Förslag att stallhyror faktureras, i dagsläget betalar alla uppstallade bara in 
till BG i slutet av månaden som Gunnel har koll på. 

 
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll  

9. Punkter till nästa möte 

a, Alla ska se efter om det finns relevanta utbildningar till styrelsen  

b, Bevaka information och inbjudningar från SvRF eller Västra RF – stående 
punkt till varje möte 

c, Prislista ska ses över vid nästa möte 

10. Genomgång av dagens protokoll. 
 
11. Mötet avslutades. 

 

Datum för kommande möten: 

2024-09-23 

2024-10-19 – 2024-10-20 (workshop)  

2024-11-18  

 


